

HOW TO LOOK FORWARD TO A NEW YEAR

Tom Holladay
January 1-2, 2022

For because of our faith, he has brought us into this place of highest privilege where we now stand, and we confidently and joyfully look forward to actually becoming all that God has had in mind for us to be.

Romans 5:2 TLB

1. LET GO OF _____

“Don't worry about anything; instead, pray about everything. Tell God what you need, and thank him for all he has done. If you do this, you will experience God's peace...”

Philippians 4:6-7 (NLT)

..... Look Forward

Understood... offered... decided... built... went... trusted...
 blessed... saw... refused... left... persevered... kept...
 crossed... welcomed... conquered... administered... gained

2. ADJUST _____

“Be careful what you think, because your thoughts run your life.”
Proverbs 4:23 (NCV)

..... Look Forward

3. TAKE A _____

Now faith is being sure of what we hope for and certain of what we do not see.
Hebrews 11:1 (NIV)

..... Look Forward

4. HOLD ON TO _____

And I am convinced that nothing can ever separate us from His love. Death can't, and life can't. The angels can't, and the demons can't. Our fears for today, our worries about tomorrow, and even the powers of hell can't keep God's love away. Whether we are high above the sky or in the deepest ocean, nothing in all creation will ever be able to separate us from the love of God that is revealed in Christ Jesus our Lord.

Romans 8:38-39 (NLT)

..... Look Forward

- 1. your worries
- 2. your expectations
- 3. step of faith
- 4. God's love

展望新的一年

霍利德牧師

January 1-2, 2022

因着我們的信心，他把我們帶到了現在所處的這個殊榮中；我們也滿懷信心和喜樂，期待能成為上帝為我們所設定的。

羅馬書 5:2 (新普及譯本 / 意譯)

1. 放下你的 _____

應該一無掛慮，倒要凡事禱告，把你們的需要告訴上帝，又要感謝他為你們所做的一切。那麼你們就會體驗到上帝的平安...

腓立比書 4:6-7 (新普及譯本)

展望

2. 調整你的 _____

所思所想要謹慎，因它決定你一生的路途。

箴言 4:23 (現代中文譯本 / 新普及譯本)

展望

3. 邁出 _____

信心是對所盼望的事有把握，對不能看見的事能肯定。

希伯來書 11:1 (現代中文譯本)

展望

明白...獻上...決定...建造...出去...信靠...祝福...看見...拒絕...離開...堅持...
守住...走過...接待...征服...施行...得到

4. 緊緊抓住 _____

我深信，沒有甚麼能使我們跟上帝的愛分開。無論是死是生，是天使是鬼魔，是我們今天的恐懼，還是明天的憂慮，甚至是地獄的權勢，都不能使我們跟上帝的愛分開。無論是高處，是深淵，還是別的任何受造之物，都不能使我們與上帝的愛隔絕，這愛是在我們的主基督耶穌裏的。

羅馬書 8:38-39 (新普及譯本 / 新漢語譯本)

展望

1. 憂慮 2. 期望 3. 信心一步 4. 上帝的愛